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Usvajanje skraćenog zapisnika s 

16. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 31. siječnja 2019. godine 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZAPISNIK 
s 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 31. siječnja   2019. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, 
Ulica II. istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u 
Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne 
projekt. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Damir Sirotić, Dejan 
Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir 
Kajin,  Sandi Černeka, Zdravko Ćurić, Vedran Majcan i Vlatko Mrvoš 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća:  Dubravka Črnac Dujanić, Mirta 

Ćaleta 
 
 
 

Ostali prisutni: Siniša Žulić,  Ana Pernić, Roberta Kalčić Savatović, 
Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis Šterpin,  Gordana Čalić Šverko, 
Ervina Šurković Kisiček. 
 

Dejan Jakac pozdravlja sve  prisutne, otvara sjednicu  i predlaže 
slijedeći dnevni red koji se jednoglasno prihvaća . 

 
 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Buzeta održane dana 20. prosinca 2019. godine 

2. Pitanja i prijedlozi 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o komunalnoj naknadi 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o komunalnom 

doprinosu 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini paušalnog 

poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu  



6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti 
Parku d.o.o. Buzet za donošenje Općih uvjeta isporuke usluge 
ukopa pokojnika   

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti 
Parku d.o.o. Buzet za donošenje Općih uvjeta isporuke usluge 
javnih tržnica na malo i isporuke usluge upravljanja trgovinom na 
malo izvan prodavaonica na sajmene dane 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o  davanju suglasnosti 
Parku d.o.o. Buzet za donošenje Općih uvjeta isporuke usluge 
parkiranja na uređenim javnim površinama u starogradskoj jezgri 
naselja Buzet i u naselju Hum 
 

 

 

TOČKA 1. 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Buzeta održane dana 20. prosinca 2019. godine 

 
 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 Usvaja se skraćeni zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Buzeta održane  dna 20. prosinca 2019. godine.  
 
 
 

TOČKA 2. 
Pitanja i prijedlozi 

 
Damir Kajin iznosi da su najavljene nove cijene za korisnike vrtića i 

Doma umirovljenika, za dom cca. 20% te smatra da je to za korisnike 
gotovo  neizdrživo. Smatra da za takvo poskupljene nema potrebe, 
protiv je toga, te moli očitovanje o istome? Vezano uz Cimos, rečeno 
mu je da 20 ljudi odlazi iz Labinskog djela Cimosa, te oko 40 iz 
Buzetskog i   Ročkog dijela . Smatra da je to isto udar na Buzet, volio 
bi znati više informacija. Uz dužnu počast svim stradalima na našim 
cestama, smatra da bi trebalo maknuti svijeće, table i ostale stvari koje 



ostavljaju na mjestima  nesreća uz ceste.  Moli informaciju o 
postavljenim kamerama na nekim mjestima po Buzetu? 

Vlatko Mrvoš vezano uz naplatu parkinga u Humu i Starom gradu, 
čiji su prihodi i tko snosi troškove istih? Poslovni portal Grada Buzeta u 
lošem je stanju te smatra da ga treba urediti ili ukinuti. Dnevna bolnica, 
naznake su bile u medijima da bi jedna takva trebala biti i na sjeveru 
Istre tj. u Buzetu moli informaciju o tome? 

Denis Muzica vezano uz cestu od Roča prema Humu, u nekim 
dijelovima je u dosta lošem stanju te predlaže nadležnim službama da 
vide šta se po tom pitanju može napraviti. Vezano uz usporivače 
prometa u Roču, postavlja pitanje kada se isti namjeravaju postaviti ? 

Nina Majer zgrada bivše škole u Sovinjaku, podstanari su u njoj no 
u istu se nikada nije ulagalo, krov bi trebalo sanirati, zanima ju čije je 
vlasništvo zgrada, te da li postoji nekakav plan ulaganja u takve 
građevine te komu se stanari mogu obratiti po tom pitanju? Zabrinjavaju 
je neprimjerene aktivnosti građana koji otpad bacaju  svugdje te smatra 
da bi  možda  trebalo provesti  edukacije po MO.  

Dejan Jakac iznosi vezano uz Pivovaru, provjerom u zemljišnim 
knjigama, vidio je da se na zemljište uknjižila RH pa ga interesira  da li 
to vodi gašenju pivovare ili  uređenju imovinsko pravnih poslova? 
Navodi primjer Cimos-a gdje je država dala zemljište, a kod Pivovare 
ga je uzela. Ako je država stekla to zemljište postavlja pitanje tko će 
plaćati komunalnu naknadu ? 

Siniša Žulić što se tiče izmjena cijena, kod vrtića se radio 
usklađivanju sa zahtjevima i povećanju izdvajanja za plaće 
spremačicama, kuharicama i pomoćnom osoblju, dok se  u domu 
umirovljenika bila je potrebna korekcija cijene ako želimo zadržati 
postojeći medicinski kadar. U razgovoru sa direktorom Buzetskog dijela 
Cimos-a prije mjesec dana rekao je da za tvornice u Buzetu i Roču 
nema nikakve bojazni, a činjenica je da će tijekom 2019. doći do 
smanjenja posla u tvornici u Labinu, no ideja je da djelatnike iz Labina 
dovoze u Buzet i nadoknade manjak radnika u Buzetu, a od 2020. 
godine imaju ugovorene poslove gdje će im  i u Labinu faliti ljudi.  
Vezano uz ceste, proslijediti ćemo dopis Hrvatskim cestama  
nadležnima za mogućnost montaže dodataka na cestama. Kamere 
koje su postavljene u Buzetu snimaju zelene otoke. Vezano uz 
parkirališta u Humu i Starom gradu postoje pravilnici koji isto reguliraju, 
a i prihodi  i troškovi su od Park-a. Vezano za dnevnu bolnicu nema 
informaciju i nitko nikada nije kontaktirao Grad Buzet. Zgrada bivše 
škole na Sovinjaku je u nadležnosti škole, a vidjeti će šta se može po 
tom pitanju poduzeti. Vezano uz Pivovaru, zgrada i zemljište pivovare 
bilo je neriješeno u Hrvatsko – Slovenskom sporu. Komunalnu naknadu 
plaćaju korisnici.   



 Ervina Šurković Kisiček vezano uz kamere, radi se o kamerama koje 
nadziru zelene otoke i to zeleni otok kraj Robne kuće i u Sportskoj ulici. 
Imamo još jednu kameru tzv. Lovačku kameru koja bi se postavila na 
čestim divljim odlagalištima. Što se tiče parkiranja u Humu djelatnost je 
KP Park, sredstva od naplate ulažu se u troškove tj. namjenska su 
sredstva, isto tako parkiralište u  Starom  Gradu, prihod, troškovi, 
gubitak ulaze u poslovanje Park-a.  

Elvis Šterpin vezano uz cestu Roč – Hum, ŽUC je odlučio da će 
sanirati neke dijelove o čemu ćemo biti obaviješteni. Prometno rješenje 
kroz Roč, nada se da će se isto ubrzo riješiti. Iznosi informaciju da su 
pri kraju radovi  na dijelu ceste za Plodine, gdje se  rješava  nogostup.  

Damir Kajin smatra da je postavljanje kamera cijena razvoja i loših 
zakona. Smatra da bi bilo dobro otvoriti raspravu o poskupljenju Doma. 
Zahvaljuje se svima koji su zaslužni za postavljanje ograda na dijelu 
ceste Buzet – Istarske toplice,  kraj tzv „kamenih vratiju“. 

Siniša Žulić volio bi da svi imaju velike plaće i cijene da budu što 
manje no brine ga da li ćemo za 5-10 godina imati kadra i da li će netko 
htjeti raditi u Domu. 

Zdravko Ćurić  iznosi informaciju dok je radio u Pivovari da se vodio 
između ostalih i spor između Uniona i Pivovare kojeg je Pivovara 
pravomoćno dobila. Sporom se dokazalo da se sve dugovanje platilo 
sa računa Istarske pivovare prije nego što je ona ušla u sastav Uniona 
i time je Union izgubio, te je to bila osnova koja se predala Hrvatskom 
fondu da se RH upiše kao vlasnik, a smatra da se to tek sada desilo.   
 

 
Damir Kajin napušta rad sjednice.  
 
 
 
 

TOČKA 3.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o komunalnoj naknadi 
 

Elvis Šterpin obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Sandi Černeka smatra da nije u redu razlika  područja I.  i II. zone 

jer I. zona ima i pristupni put, kanalizaciju, javnu rasvjetu i ostalo, a II. i 
III. nema ničega. Razlika od 5,00 kn po m3 je prevelika. Običan radnik  
mora raditi godinu do dvije  dana za platiti komunalnu naknadu za 
izgradnju kuće.  
Uz 3 glasa „suzdržana“ i 9 „za“ donosi se  
 



 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se Odluka o komunalnoj naknadi. 

 
 

TOČKA 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 

 
Elvis Šterpin obrazlaže prijedlog.  
Vlatko Mrvoš smatra da bi trebalo mlade ljude sa područja grada 

Buzeta koji kupuju prvu nekretninu osloboditi u  točki 14.  plaćanje  
komunalni doprinos ili dijela  istog.  

Siniša Žulić iznosi da je komunalni doprinos u Buzetu puno niži od 
ostalih dijelova Istarske županije,  Primorsko goranske, a i šire.  Grad 
Buzet nudi mladima plaćanje  50% cijene ako istog plaćaju odjednom, 
a u obavezi je  rješavanja i  pristupnog  puta i infrastrukture.   
 Uz 3 glasa  „suzdržana“ i 9 „za“ donosi se  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o komunalnom doprinosu. 
 

 
 

TOČKA 5.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini paušalnog poreza 

za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu 
 

 Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  
Vlatko Mrvoš smatra da je to u redu, da li se zna koliki je prihod od 

tog iznosa Grada, te da li se zna kamo ćemo sa tim sredstvima? 
Siniša Žulić iznos da je u 2018. godini Grad imao prihod od toga u 

iznosu od 55 000,00, a 8.000,00 kuna otišlo je u druge JLS. Smatra da 
će prihod biti oko 80.000,00 kn.  

Vlatko Mrvoš predlaže da se taj novac namjenski potroši u marketing 
i sl.  

 
 
 
 
 



Jednoglasno se donosi  
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnosti 
iznajmljivanja i smještaja u turizmu. 

 
TOČKA 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti 
Parku d.o.o. Buzet za donošenje Općih uvjeta isporuke usluge ukopa 

pokojnika 
 

 Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog.  
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Zaključak  o davanju suglasnosti Parku d.o.o. Buzet za 
donošenje Općih uvjeta isporuke usluge ukopa pokojnika. 
 

 
TOČKA 7. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti 
Parku d.o.o. Buzet za donošenje Općih uvjeta isporuke usluge javnih 
tržnica na malo i isporuke usluge upravljanja trgovinom na malo izvan 

prodavaonica na sajmene dane 
 

Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog. 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Zaključak  o davanju suglasnosti Parku d.o.o. Buzet za 
donošenje Općih uvjeta isporuke usluge javnih tržnica na malo i 
isporuke usluge upravljanja trgovinom na malo izvan prodavaonica na 
sajmene dane. 

 
 

 
 
 



TOČKA 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o  davanju suglasnosti 

Parku d.o.o. Buzet za donošenje Općih uvjeta isporuke usluge 
parkiranja na uređenim javnim površinama u starogradskoj jezgri 

naselja Buzet i u naselju Hum 
 

Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog. 
Rasprave nema te se uz  2  glasa „suzdržana“ i 10 glasova „za“ 

donosi  
 

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se Zaključak  o  davanju suglasnosti Parku d.o.o. Buzet za 

donošenje Općih uvjeta isporuke usluge parkiranja na uređenim javnim 
površinama u starogradskoj jezgri naselja Buzet i u naselju Hum. 
 

 
Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica je zaključena sa radom u 
19,35 sati. 
 
 
ZAPISNIK VODILA    PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
    Tatjana Merlić                                       Dejan Jakac 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


